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Tijdens de gemeenteraadsvergadering van 4 juli is er door het CDA gevraagd wanneer we een windvisie kunnen 

verwachten. Dit was naar aanleiding van vragen die boeren hebben over kleine windmolens. Dit onderwerp heeft 

ook de aandacht van de SGP fractie. In de beantwoording gaf wethouder van Vrouwerff aan dat dit binnen het 

bestemmingsplan, vanwege de ruimtelijke uitstraling, niet mogelijk is. Behalve kleine windmolens op gebouwen 

tot 5 meter. Om kleine windmolens mogelijk te maken wordt er gewerkt aan een kader. Dit antwoord gaf de SGP 

fractie toen aanleiding om nadere vragen te stellen: Wat zijn de gevolgen voor de verschillende 

bestemmingsplannen buitengebied die er in West Betuwe zijn? En: wanneer kunnen we de visie verwachten?. 

Het antwoord op de eerste vraag wordt verwerkt in het beleid. Toegezegd was dat we de visie in september 

kunnen verwachten. Naar aanleiding van deze antwoorden heeft de SGP nu de volgende vraag: 

 

Vraag 1 

In de stukken die opgenomen zijn in het raadsinformatiesysteem voor september zien wij geen stukken 

opgenomen met betrekking tot een windvisie. Ook onder agenda punt 9: Bestuurlijke agenda staat niets over de 

windvisie. De SGP is, zeker ook gelet op de huidige ontwikkelingen op de energiemarkt, benieuwd wanneer we 

de windvisie bespreken? 

 

 


